
Europaudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 3. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Spørgsmål 189
Hvad er baggrunden for at EU (Rådet) har udnævnt bankerne som særlig vigtige i
forhold til at afhjælpe effekterne af COVID-19 nedlukningen af medlemsstaterne? Hvad
forventer medlemsstaterne, at bankerne skal gøre, jf. bl.a. erklæringer fra EBA og ECB
ifm. COVID-19? Og hvad forventer regeringen skal gøres ift. bankerne? Ser regeringen
armslængdeprincippet til Finanstilsynet som et problem ift. de indsatsområder, der plan-
lægges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Eva Kjer Hansen
formand
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